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Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht dat scharrelkwarteleieren afkomstig zijn van 
een Franse legbatterij (ingezonden 16 maart 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht ««Veluwse scharrelkwarteleitjes» van Jumbo 
kwamen uit Franse legbatterij»? 1 

Vraag 2
Kunt u bevestigen dat geen van de door Wakker Dier en het televisiepro-
gramma Keuringsdienst van Waarde onderzochte eierdozen Nederlandse 
scharreleieren bevatte? 

Vraag 3
Wat is u bekend over de herkomst van de kwarteleieren die door de 
betreffende boer in de markt werden gezet als scharreleieren? 

Vraag 4
In hoeverre voldoet de Franse dierenwelzijnsstandaard aan de Nederlandse 
normen die worden gehanteerd voor scharreleieren? 

Vraag 4
Is u bekend of veehouderijen die te maken krijgen met stalbranden of andere 
bedrijfseconomische tegenvallers vaker kiezen voor het doorverwijzen, 
inkopen of importeren van producten die niet voldoen aan de etikettering 
waaronder deze worden verkocht? 

Vraag 5
Welke mogelijkheden hebben producenten om aan te geven dat hun meest 
recente leveringen niet voldoen aan de voor dat bedrijf doorgaans gangbare 
normen? 

Vraag 6
Bent u bereid om eicodes ook voor kwarteleieren verplicht te stellen? Zo nee, 
waarom niet?

1 Volkskrant, 14 maart 2018 (https://www.volkskrant.nl/economie/scharrelkwarteleitjes-van-
jumbo-kwamen-uit-franse-legbatterij~a4580869/)

 
 
 
 
kv-tk-2018Z04848
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


